

Welcome New Clients

ACI awarded ISO 9001 Certificates to ANC and TSU of Telecommunications Unit, Civil Aviation Department of the HKSAR Government.

Both the Aeronautical Network Centre (ANC) and Training Sub-Unit (TSU) of Telecommunications Unit, Civil Aviation Department (CAD) of HKSARG have recently been awarded ISO 9001:2008 Certificates by Accredited Certification International Ltd (ACI).

ANC processes air traffic services and meteorological data and messages to facilitate a safe and efficient flight operation and the TSU is responsible for the design, development and provision of aeronautical communication training as well as certification and validation services. CAD is committed to provide a Safe, Efficient and Sustainable air transport system through close cooperative Teamwork. Implementation of ISO 9001:2008 can further assist CAD, being an aviation hub in the region, to continuously enhance their management system to meet future challenges.

Management representatives of CAD thanked our auditors for their professional and serious attitude during auditing. All our staff members contributed to the improvement of clients' management systems and we aim to bring the highest standards and levels of certification services to the community.



ACI为香港特区政府民航处通讯部门的ANC和TSU颁发ISO 9001证书

国际认可认证有限公司 (ACI) 近日为香港特区政府民航处 (CAD) 通讯部门的航空网络中心 (ANC) 和培训单位 (TSU) 分别颁发了 ISO 9001:2008 证书。

ANC主要负责为航行中的飞机和地区OPMET通报交换服务 (ROBEX) 提供最新的气象信息，而TSU负责设计，发展和提供航空通信培训以及认证和验证服务。民航处致力于提供安全，高效和可持续的空中交通体系。作为一家良好组织和严谨的组织，执行ISO 9001:2008无疑能够帮助民航处不断改进他们的管理体系。

來自民航處的管理層代表對審核員在審核期間的專業表現和認真態度表示感謝。ACI所有的員工都為客戶的管理體系的改進努力，並以帶給社會最高標準和水平的認證服務為目標。

